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Pia Teeuwen

Van: Economic Board Duin- en Bollenstreek <communicatie@ebdb.nl>

Verzonden: donderdag 7 november 2019 09:26

Aan: Griffie-Hillegom

Onderwerp: Nog meer business cases en projecten van start

 

 

Bollenvelden, strand, zoetwaterplassen en de ligging tussen 

twee metropolen, maken de Duin- en Bollenstreek uniek. 

Één van de welvarendste en meest aantrekkelijke woonregio’s 

van Nederland. Met trots ontwikkelen ondernemers, 

onderwijs en overheid deze krachtige regio. 
 

 

 

 

Business case gestart: 

Onderwijs en arbeidsmarkt  
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In september tekenden de Economic Board Duin- en Bollenstreek samen met Fioretti Teylingen en 

het Wellantcollege een overeenkomst voor een uniek en nieuw programma: het onderwijs en de 

arbeidsmarkt dichter bij elkaar brengen. 

 

Dit omdat het bedrijfsleven in de Duin- en Bollenstreek momenteel onder druk staat door een tekort aan 

goed opgeleid personeel. De huidige instroom van scholieren en studenten in het regionale bedrijfsleven 

blijft achter bij de behoefte. Ook hebben we te maken met een afnemende demografie. In dit project 

worden middelbare en hoger opgeleide jongeren gestimuleerd om in de regio te blijven werken. Lees het 

volledige persbericht >> 

   

Bijeenkomst 28 november 
Meer weten? Op donderdag 28 november vindt van 16.00 tot 19.00 uur een bijeenkomst plaats om 

handen en voeten te geven aan de samenwerking tussen het onderwijs en het bedrijfsleven. Deze 

bijeenkomst is bedoeld voor ondernemers, onderwijsmensen of andere betrokkenen die mogelijkheden 

zien aan te sluiten. Meer informatie en aanmelden kan via projectleider Mariella van der Meer. 
 

 

 

 

Business case in uitvoering: 

Bollenpolder van de Toekomst   
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Dat we in de Duin- en Bollenstreek trots zijn op ons bollenlandschap staat vast. Sterker nog, het is 

hét culturele erfgoed waar de regiobewoner enorm zuinig op is. Het project “Bollenpolder van de 

Toekomst” valt in de Economische Agenda onder de business case Flower Science en heeft tot 

doel een toekomstbestendig bollenlandschap te creëren.  

 

Het project bestaat uit vier hoofddoelen: het creëren van een economisch robuuste bollenpolder met 

bijbehorend watersysteem, een duurzame teelt met schoon water, een polder met een hoge biodiversiteit 

en een beleefbaar landschap. 

Naar de volgende fase: het operationele niveau 
Een van de actieve deelnemers van dit project is Peter Knippels, senior beleidsmedewerker bij de 

Koninklijke Algemeene Vereeniging voor Bloembollencultuur (KAVB): “Tot op heden zijn wij, met alle 

verschillende partijen en invalshoeken, vooral bezig geweest op strategisch en verkenningsniveau. Deze 

week vond een bijeenkomst plaats waarbij we de switch maakten naar de volgende fase van dit project: 

het operationele niveau. Deze bijeenkomst had betrekking op het verhogen van de natuurwaarden. In dit 

nieuwe hoofdstuk worden ondernemers aangemoedigd concrete activiteiten te starten. Een mooie nieuwe 

fase waar we veel van verwachten. Halverwege 2020 moeten dan de eerste praktijkgerichte projecten 

starten en kunnen we ons gaan bezighouden met bijsturen en de eerste resultaten.” 

Lees het complete bericht op de website >> 

 

 

 

 

Nieuw project gestart:  

Revalidatie en Wellness 
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Onlangs tekenden Zorghotel De Kim, Grand Hotel Huis ter Duin, Blue Ocean Company en de 

Economic Board een uitvoeringsovereenkomst voor het project ‘Revalidatie & Wellness’. Hiermee 

wordt een kansrijk project gestart om van de Duin- en Bollenstreek een ideale revalidatieplek te 

maken. 

   

De gezonde en energieke regio 
Het project focust zich op revalidatiestromen vanuit ziekenhuizen, klinieken en verwijzingen door 

huisartsen. Deze zorginstellingen worden verbonden aan verblijfslocaties waar goede zorg en hospitality 

wordt geboden. De twee testlocaties zijn Zorghotel De Kim en Huis ter Duin. Daarna sluiten andere 

verblijfslocaties in de regio aan. Het project valt onder de business case ‘De Gezonde en Energieke regio’ 

van de Economic Board waarbij de Duin- en Bollenstreek wordt geprofileerd als één van de gezondste 

regio’s ter wereld. Eerder gestarte projecten behorende bij deze business case zijn ‘Kuuroord’ en 

‘Wandelvierdaagse’. Lees het volledige persbericht >> 
 

 

 

Ondernemen in de regio 
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Vijf vragen aan Ab de Bruijn: 

Eigenaar Hotel van der Valk Sassenheim-Leiden 

 

 

 

1. Hoe betrokken ben jij bij de Duin- en Bollenstreek?  
Ik ben geboren en getogen in de Bollenstreek. Sterker nog ik ben geboren in dit hotel. Ik heb hier tot nu 

toe het grootste deel van mijn leven gewoond. Van der Valk Sassenheim bestaat sinds 1971. Het was 

eerst van mijn ouders. Het is het eerste nieuwbouw Van der Valk Hotel van Nederland. Tot die tijd werden 

er vooral bestaande panden omgebouwd tot Van der Valk hotels. In 1996 ben ik samen met mijn vrouw 

Christa teruggegaan naar Sassenheim om het bedrijf van mijn ouders over te nemen. Tot acht jaar 

geleden heb ik met Christa en onze vier zoons in het hotel gewoond. Nu wonen we in een ‘normaal huis’ 

in Sassenheim. Ik voel me sterk verbonden met de Bollenstreek. Ons hotel heeft onder andere door de 

ligging aan de A44 een regiofunctie. Ook ben ik nauw betrokken bij de streek via diverse netwerken, want 

ik denk graag mee over de toekomst. 
 

 

 

Ab de Bruijn: "In deze streek zijn opvallend veel familiebedrijven." 
 

 

2. Waar zijn we goed in, in deze streek?  
In ondernemen. Ik zie nog altijd veel mooie en nieuwe dingen gebeuren in deze regio. Opvallend vind ik 

de hoge graad van familiebedrijven. Je ziet het bij de bollenbedrijven, maar ook bij veel horecabedrijven. 

Het is mooi om te zien dat deze bedrijven van generatie op generatie gaan en nog steeds groeien. In dit 

regionale plaatje passen wij als familiebedrijf dus ook perfect. Mijn zoons zijn de vijfde generatie Van der 

Valk. De kans is groot dat ook zij het familiebedrijf in gaan. Of wij echte Van der Valken zijn? Jazeker, wij 

heten dan wel De Bruijn, dat komt omdat er binnen het bedrijf uiteraard ook meisjes worden geboren. Mijn 

Oma was de oudere zus van Ome Arie en Ome Gerrit. Als je er meer over wilt weten kun je de serie de 
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Jonge Valken terugkijken op YouTube. Hier is een groepje Valken uit de vierde generatie een paar weken 

gevolgd. Eén van die Jonge Valken ben ik. 

 

Lees antwoord op vraag 3, 4 en 5 op de website >>  
 

COMPLETE INTERVIEW AB DE BRUIJN  
 

   

 

 

Save the Date: 27 januari 2020 

  

Op 27 januari 2020 presenteren wij de voortgang van de Economische Agenda van de Duin- en 

Bollenstreek. Een update over de economie in uw regio. Zorg dat u erbij bent en noteer maandag 

27 januari 2020 alvast in uw agenda. 

 

Ontvangst 15.30 uur 

Aanvang 16.00 uur 

Afsluiting met een netwerkborrel 17.30 uur 

   

Half november ontvangt u een uitnodiging met aanmeldmogelijkheid. 

 

KLIK & SEND A FRIEND 
 

 

  

  

 

 

Filmpje bedrijfsbezoek  
In september bezocht de Economic Board een prachtig bloeiend greenportbedrijf in de Bollenstreek. 

Klik op play en geniet mee van deze kleurrijke najaarsbeelden. 
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De Economic Board is aanjager en versterker van de economische groei in de Duin- en Bollenstreek. 

Copyright © EBDB * All rights reserved 

Economic Board Duin- en Bollenstreek | www.ebdb.nl | communicatie@ebdb.nl  

Wilt u deze nieuwsbrief niet meer ontvangen? Schrijf u hier uit.   
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